

《单词百科:toboggan是什么意思?toboggan怎么发音?toboggan的解释和用法》

英语单词toboggan是什么意思?toboggan怎么读?toboggan怎么发音?简答网为您整理了toboggan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



toboggan怎么读

toboggan的读音:[t b g n]

toboggan的意思

- 1、n.雪橇车;长雪橇;平底长雪橇
- 2、vi.坐雪橇滑行;
- 3、平底雪橇 ; 滑道 ; 雪橇形

toboggan的近义词

- 1、bobsled n.长橇;
- 2、bobsleigh n.长橇;
- 3、hurtle vi.猛冲;猛烈碰撞;
- 4、luge n.竞赛用的小型橇;
- 5、sled n.雪橇;

toboggan的双语例句

- 1、I enjoy winter the most because I can toboggan!

我最喜爱冬季,因为我可以滑雪橇.

- 2、I'm the one who dragged the toboggan most of the way.

我可是一路上负责把雪橇拖上来的那个人。

- 3、This isn't that kind of toboggan. But I'll keep my arms and legs in the vehicle at all times.

京晶：这不是那种雪橇啦，不过我也会随时随地保持手脚不离雪橇。

- 4、Secondly, combining the feedback pulse coupling neural network (FPCNN) with toboggan segmentation algorithm, this thesis presents a new MRI image segmentation feature extraction methods.

另一方面将反馈脉冲耦合神经网络与滑降分割相结合，提出了一种新的MRI图像分割的特征提取算法。

- 5、Then the best way might be to hike up to the wall, and take the toboggan down.

那最好的方法可能就是徒步爬上去（长城），然后坐雪橇下来。

- 6、Experiment results indicated that the process of fluosilicic acid saturated vapor pressure along with concentration of fluosilicic acid was divided into three phases when temperature was unchanged, Hoik phase, toboggan phase, slowness descend phase.

实验结果表明，当温度固定时，氟硅酸溶液系统饱和蒸汽压随氟硅酸质量分数的增加而分为3个阶段，急剧上升阶段、急剧下降阶段和缓慢下降阶段。

7、The mitotic index were most high at the fifth day after culture and toboggan at the sixth day.

分裂指数最高时期在培养开始后的第五天，第六天急剧下降。

8、If patience isn't your virtue, then hop on a toboggan across the border in Germany, but beware--it's a fast and furious ride down.

如果耐心不是你的强项，那就跳上平底雪橇，滑过德国边界吧。但要小心，这可是一趟风驰电掣之旅哦。

9、Connecting with actual situation, this paper introduces some bidding skills commonly used by construction units in engineering bid, including unbalanced quotation, taking retreat as advance quotation, multiple alternative quotation, toboggan quotation, etc.

联系实际情况，介绍了施工单位在工程投标中几种常用的报价技巧，包括：不平衡报价法、以退为进报价法、多方案报价法、突然降价法等。

10、Which way is the toboggan?

京晶：雪橇是哪个方向？

11、Hey, how about we just rent a toboggan instead?

嘿，我们去租个雪橇怎么样？

12、Mark: There's also a toboggan.

马克：也有雪橇啊。

13、Results: The tactics finally, controlling measles practice and controlling measles studies all aspect gets without exception already enormous achievement, incidences of measles, death rate toboggan, have ensured the people health forcefully, notable have improved an average life span.

结果控制麻疹实践和控制麻疹策略研究诸方面均已取得巨大成绩，麻疹发病率、死亡率大幅度下降，有力地保障了人民健康，显著提高了平均寿命。

14、Then we just pay the entrance fee and whatever it costs for the toboggan, right?

京晶：那我们就只付门票钱，然后再看雪橇怎么花费，对吗？

15、We would get on our toboggan, a boy would give us a shove, and off we went!

坐上了雪橇，一个小男孩会用力从后面一推，我们就嗖地滑了出去！

16、In parts of England hundreds of motorists were forced to abandon their vehicles, as black ice and drifting snow turned the roads into slippery toboggan runs.

在英格兰的部分地区，厚厚的冰冻和飘飞的雪花使道路成为滑雪跑道，数百名驾车者被迫弃车步行。

以上是简答网为您整理的toboggan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于toboggan

的用法、toboggan的释义、t

oboggan的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/toboggan>

